
11ورزش سالپنجم
شماره1314

یکشنبه 
1401 .04 .12
03 ذی الحجه   03/1443 جولای2022

a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه

ناصرابراهیمی
کارشناس فوتبال 

در هفته های گذشته شایعاتی در خصوص 
برکناری »اسکو« و حضور مربیان دیگر روی 
مطرح  کشورمان  فوتبال  تیم ملی  نیمکت 
بود. سیروس دین محمدی در این خصوص 

صحبت کرد.
حمایت  خصوص  در  شما  نظر    

فدراسیون از »اسکو« چیست؟
 تعویض مربی در این برهه زمانی گره ای از 
کار تیم ملی باز نخواهد کرد. اعتقاد دارم باید 
از اسکوچیچ حمایت کرد تا با تمام قوا و خیال 

راحت کارش را انجام دهد.
  درباره برگزاری دیدارهای تدارکاتی 

چه نظری دارید؟
 بهتر است مسئولان وزارت ورزش وجوانان 
همچنین وزارت امور خارجه مکاتبات لازم 
را در دستور کار قرار دهند و از لحاظ مالی از 
فدراسیون و تیم ملی حمایت کنند تا بتوانیم 
چند بازی دوستانه خوب با تیم های بزرگ 

داشته باشیم. 
  کیفیت تیم های همگروه ایران چگونه 

است؟
 همه می دانیم انگلیس در این سال ها 
عملکرد خوبی داشت. آمریکا هم حدود ۱۴ 
لژیونر در اروپا دارد و این نشان می دهد کار 
چندان راحتی مقابل این تیم هم نداریم. اگر 
بازی با اروگوئه واقعیت داشته باشد، اتفاق 
خوبی است زیرا فوتبال اروگوئه شباهت فراوانی 

به نوع بازی آمریکا دارد. 
  نظر شما در مورد دیدار تدارکاتی با 

الجزایر چیست؟
 بازی چندان بازی خوبی ندیدم و اصلا هم 
از نوع و سبک بازی تیم ملی خوشم نیامد، زیرا 
در آن  بازی فاصله بین خطوط هافبک و حمله 
زیاد بود و اگر بخواهیم در جام جهانی هم با این 
سیستم بازی کنیم به مشکل خواهیم خورد. 
امیدوارم اردوها و بازی های خوبی برای تیم ملی 

تدارک دیده شود.
  ظاهرا دیگر در فوتبال ایران ستاره 

ظهور نمی کند!
متاسفانه الان مانند گذشته دیگر فوتبال 
ما ستاره ندارد. اگر لژیونرها هم نباشند دیگر 
نباید متصور باشیم در آسیا حرفی برای گفتن 
داشته باشیم. یک زمانی هواداران به عشق علی 
کریمی، علی دایی، مهدی مهدوی کیا، خداداد 
عزیزی و.. به استادیوم می آمدند، اما اکنون 
دیگر ستاره خاصی در فوتبال ما وجود ندارد 
که بخواهیم  به آنها تکیه کنیم. به نظرم حضور 
بازیکنان خوب خارجی یکی از مواردی است که 
به فوتبال ما کمک خواهد کرد تا دوباره بازیکنان 

خوش تکنیک و خلاق در ایران ظهور کنند. 

گفـــتوگـــو

  کنایه فدراسیون جهانی  
بسکتبال به ایران 

ایسنا: فدراسیون جهانی بسکتبال نسبت 
به دومین باخت تیم ملی ایران مقابل قزاقستان 
واکنش نشان داد. تیم ملی بسکتبال ایران روز 
جمعه ۱۰ تیر ۱۴۰۱، در نخستین بازی خود 
از پنجره سوم مسابقات انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۳ با نتیجه ۶۰ -  ۶۸ مقال قزاقستان 
شکست خورد تا دومین باخت تاریخ بسکتبال 
ایران مقابل قزاق ها رقم بخورد که واکنش 
فدراسیون جهانی را نیز به همراه داشت. فیبا 
با اشاره به تکرار باخت مقابل قزاق ها نوشت: 
این پیروزی قزاقستان مقابل شاگردان ارمغانی 
نشان داد که شکست دادن ایران در پنجره قبل 
هم اتفاقی نبود! دو تیم در جام ملت های آسیا 
باهم در گروه C مسابقات قرار دارند و دوباره به 

مصاف یکدیگر خواهند رفت. 

خارجازمستطیلسبز

سیروس دین محمدی: 
 از سبک بازی

  تیم ملی خوشم 
نیـامد

خبــــــر
 NBA بزرگترین قرارداد  

برای »جوکیچ« 
صاحب   NBA بازیکن  ارزشمندترین 
بزرگترین رقم قرارداد تاریخ این رقابت ها نیز 
شد. نیکولا.جوکیچ سنتر غول پیکر صربستانی 
 ،NBA و برنده دو بار ارزشمندترین بازیکن
بر سر تمدید قرارداد پنج ساله ۲۷۰ میلیون 
دلاری با دنورناگتس به توافق رسیده است. 
این بزرگ ترین قراردادی است که تا به حال 
در تاریخ لیگ NBA وجود داشته است. این 
بازیکن ۲۷ ساله به این ترتیب برای چند فصل 
بعدی در این تیم حضور خواهد داشت. این 
قرارداد از فصل -۲۴ ۲۰۲۳ اجرایی می شود. 
فوق ستاره صربستانی در ۷۴ بازی خود در 
فصل گذشته میانگین ۲۷.۱ امتیاز، ۱۳.۸ 
ریباند و ۷.۹ پاس منجر به گل را ثبت کرد و 
دهمین بازیکن تاریخ NBA شد که دو جایزه 
MVP متوالی را به دست آورد.  جوکیچ که در 
سال ۱۹۹۵ در سومبور صربستان به دنیا آمد 
از استعداد بالایی در بسکتبال برخوردار است. 
استعداد جوکیچ برای اولین بار در کشورش 
مورد توجه قرار گرفت و در ادامه راهی دنور 
شد. این ستاره ملقب به جوکر همچنین اولین 
بازیکن تاریخ NBA شد که در یک فصل ۲۰۰۰ 
امتیاز، ۱۰۰۰ ریباند و ۵۰۰ پاس منجر به گل را 
به ثبت رساند.  پیش از این جیانیس آنتتوکومپو 
دو بار پیاپی به عنوان بهترین بازیکن فصل 

انتخاب شد. 

فقط 3 سرمربی حاضر بودند، بقیه غایب

استقبال بی نظیر سرمربیان از هم اندیشی سازمان لیگ! 
آرمان ملی: نشست هم اندیشی مسئولان سازمان لیگ با 
سرمربیان تیم های لیگ برتری فوتبال با استقبال بی نظیر برگزار 

شد! تنها ۳ سرمربی لیگ برتری در این نشست حضور داشتند! 
  3 سرمربی فقط! 

نشست هم اندیشی مسئولان سازمان لیگ با سرمربیان 
تیم های لیگ برتری فوتبال با موضوع برنامه ریزی برای فصل 
بیست ودوم ظهر شنبه در آکادمی ملی فوتبال برگزار شد. در 
این نشست برخلاف عنوانش، تنها ۳ سرمربی از بین ۱۶ تیم 
لیگ برتری حضور پیدا کردند و دیگر سرمربیان باشگاه ها یا 
غایب و یا اینکه نماینده ای را به جای خود فرستاده بودند. رضا 
پرکاس سرمربی صنعت نفت، مهدی تارتار سرمربی ذوب آهن 
و محمد ربیعی سرمربی مس رفسنجان تنها سرمربیانی بودند 
که در این نشست حضور داشتند. از باشگاه استقلال نیز بیژن 
طاهری به عنوان نماینده حضور داشته است. باشگاه های سپاهان، 
پرسپولیس، نساجی، ملوان بندرانزلی و نفت مسجدسلیمان نیز 

هیچ نماینده ای در این نشست نداشتند. 
  نظر سرپرست مسابقات 

سهیل مهدی درباره غیبت پرتعداد سرمربیان تیم های 
لیگ برتری در نشست هم اندیشی میان آنها اظهارداشت: خوشحال 
می شویم همه سرمربیان تشریف بیاورند و وظیفه داریم از آنها 
دعوت کنیم. دوست داشتیم مربیان، ایرادات مان را به ما بگویند 
و صحبت های آنها را بشنویم. باید تلاش کنیم کمترین نقص را 
داشته باشیم و خیلی بهتر است که نظرات سرمربیان را داشته 
باشیم. وی در ادامه تصریح کرد: شاید مربیانی که نیامده اند، نظری 
نداشته اند یا کار واجب تری دارند. این جلسات به مربیان و ما کمک 
می کند و اگر آنها نیامده اند، عیبی ندارد. سازمان لیگ خانه همه 
فوتبالی هاست. سرپرست کمیته برگزاری مسابقات سازمان لیگ 
فوتبال در مورد تاریخ آغاز لیگ برتر خاطرنشان کرد: تاریخ شروع 
لیگ تقریبا نهایی شده است. مربیان نظرات خود را گفتند و تاریخ 
موردنظر را با سرمربی تیم ملی هماهنگ می کنیم. سه شنبه تقویم 
لیگ را نهایی و اعلام می کنیم و قرعه کشی مسابقات را متناسب 
با آن طراحی خواهیم کرد. مهدی در مورد زمان برگزاری دیدار 
سوپرجام فوتبال ایران بیان کرد: با توجه به همزمانی ایام محرم با 
تاریخ پیشنهادی لیگ برتر، می خواهیم بازی ها را دیرتر آغاز کنیم. 
برای برگزاری بازی ها محدودیت داریم و سرمربی تیم ملی، پیش 
از فیفادی زمان اضافه ای خواسته است. اولویت و زیباترین حالت 
این است که سوپرجام، قبل از لیگ برگزار شود. جلب نظرات همه، 
از جمله سرمربی تیم ملی برای ما بسیار مهم است و اگر نتوانیم نظر 
مساعدت او )اسکوچیچ( را داشته باشیم، باید تاریخ دیگری اعلام 
کنیم. وی درباره لزوم برگزاری دیدارهای لیگ  رتر در تعطیلات 
پایان هفته اضافه کرد: اگر مسابقات را هر هفت روز یک بار برگزار 
کنیم، دیدارها پایان هفته خواهد بود. فاصله بین دیدارها پنج یا 
شش روز است. سعی می کنیم برنامه را به روزهایی نزدیک کنیم 
که تماشاگران بیشتری به ورزشگاه بیایند. با این حال با فشردگی 
قبل از جام جهانی روبه رو هستیم و نمی توانیم هر جمعه بازی 

برگزار کنیم. تلاش می کنیم نیم فصل اول را قبل از جام جهانی به 
پایان برسانیم. سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ خاطرنشان 
کرد: نمایندگان باشگاه ها مطالباتی داشته اند و همه موارد را به 
نظر دبیرکل فدراسیون فوتبال می رسانیم. او مسئولیت کاملی در 
این قضیه دارد و در صورت تأیید نهایی، تقویم لیگ برتر را اعلام 
می کنیم. مهدی در مورد ورزشگاه های غیراستاندارد برای میزبانی 
از لیگ برتر اظهارداشت: پنج ورزشگاه وارد چرخه مسابقات 
ما نشده اند. عوامل استادیوم شهید وطنی قائمشهر به صورت 
شبانه روز کار می کنند، اما ممکن است این ورزشگاه برای دو سه 
هفته اول آماده نشود. ورزشگاه های یادگار امام)ره( تبریز، تختی 
آبادان، شهید باهنر کرمان و مرحوم قایقران انزلی هم از رده خارج 
شده اند و باشگاه ها باید استادیوم جایگزین معرفی کنند. وی با 
اشاره به شرایط بد بسیاری از ورزشگاه های کشورمان تصریح کرد: 
این موضوع تقصیر ما نیست و در همه استان ها از لحاظ زیرساختی 
ضعیف هستیم. اگر در تهران که کلانشهر ماست، چهار ورزشگاه 
نام ببرید که لیگ برتر را در آن برگزار کنیم، از شما تشکر می کنم! 
ورزشگاه اراک هم نواقص جزئی مانند گیت ورودی، خبرنگاران 
و هواداران دارد. سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال 
در پاسخ به این پرسش که آیا بابت شرایط ورزشگاه آزادی نگرانی 
دارد یا خیر، گفت: سازمان توسعه و تجهیز اماکن ورزشی متولی 
بسیاری از ورزشگاه هاست و تنها ساختمان تخصصی است که 
ورزشگاه می سازد. آنها تست های لازم را انجام می دهند و خیال 
هواداران را راحت می کنند. برگزاری مسابقات وظیفه ماست و 
تامین امنیت بر عهده مالک ورزشگاه است که این موضوع حتما 

پوشش داده می شود. 
  نظر تارتار 

مهدی تارتار سرمربی ذوب آهن در حاشیه نشست مربیان 

لیگ برتر اظهارکرد: از آقای سهیل مهدی تشکر می کنم. جلسه 
خوبی بود و نظرات همه مربیان را شنیدیم. سعی کردیم برنامه ای 
را سازمان لیگ تدارک ببیند تا منافع باشگاه ها در نظر گرفته شود 
البته بحث تیم ملی هم برای رقابت های جام جهانی وجود دارد. 
امیدوارم با جمع بندی نظرات، یک برنامه خوب را شاهد باشیم. 
او درباره شرایط ذوب آهن گفت: ما منتظر هستیم تا تیم های 
متمول یارهای خود را بگیرند چون بازیکنان به پیشنهادات ما فکر 
نمی کنند. ما بازیکنانی را در اختیار گرفتیم و سر فرصت بازیکنان 
دیگری را هم جذب خواهیم کرد. تمرینات از روز نهم تیر آغاز شده 
است و ادامه دارد تا بازی های دوستانه خود را پیش ببریم و آماده 

فصل آینده لیگ برتر شویم.
  صحبت پرکاس 

رضا پرکاس در حاشیه برنامه هم اندیشی مربیان لیگ برتری 
و سازمان لیگ بیان داشت: در رابطه با زمان شروع، تعطیلات و 
پایان لیگ صحبت کردیم اما زمانی مشخص نشد. پیشنهادهایی 
داده شد. قرار شد مربیان و باشگاه ها تا دو روز دیگر نظرات خود 
را بدهند و بعد به یک جمع بندی برسند که تیم ملی ایران با 
قدرت در جام جهانی شرکت کند و به کیفیت بازی های لیگ 
لطمه نخورد. تاریخ حدودی شروع لیگ برتر را گفته اند. او در 
واکنش به این سوال که مهم ترین دغدغه مربیان در این جلسه 
چه بود، اظهارکرد: این بود که فاصله زمانی  بازی ها نرمال باشد و 
به تیم ها فشاری نیاید. سرمربی جدید صنعت نفت آبادان درباره 
زمان حدودی شروع لیگ برتر گفت: لیگ بین بیست ویکم تا 
بیست وچهارم مرداد شروع می شود. پرکاس درباره شرایط 
صنعت نفت آبادان افزود: اجازه دهید اول در ایران معارفه 
شویم. باشگاه یک روزی را هماهنگ می کند که به سوال تمام 

خبرنگارها جواب دهیم. 

قول نسنجیده »ساپینتو« 

دروازه بان پیشین تیم فوتبال استقلال معتقد است این تیم 
با توجه به جایگاهی که دارد، نباید هر بازیکنی پیراهن آن را 
بپوشد. پرویز برومند اظهارداشت: بارها گفته ام بهترین شرایط 
برای استقلال این بود که شاکله اش را حفظ کند، اما تا الان این 
اتفاق نیفتاده است. یکی دو بازیکن جدا شده اند و تکلیف برخی 
بازیکنان مشخص نیست و هواداران نگران وضعیت تیم شان 

هستند. آقایان! بترسید از ناراحتی و خشم هواداران، چون آنها 
صاحبان اصلی تیم هستند و نمی توانند این شرایط را تحمل 
کنند. قهرمانی فصل گذشته استقلال با آن رکورد تاریخی 
بسیار برای هواداران دلچسب بود. دروازه بان پیشین تیم 
فوتبال استقلال با اشاره به بازیکنانی که جذب شده اند، تصریح 
کرد: زمانی که استقلال خواهان من بود، دست روی دروازه بانی 

گذاشت که فیکس تیم امید بود و در تیم بزرگسالان حضور 
داشت. زمانی که با تیم ملی از جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه 
برگشتم به استقلال رفتم. متاسفانه استقلال بازیکنانی گرفته 
است که شناختی روی آنها نداریم. استقلال ستاره تیم هاست 
و همیشه نفرات ملی پوش را جذب می کرد، امروز اما هر کسی 
پیراهن استقلال را می پوشد. قرار نیست هر کسی در تیمش 
کمی خوب بازی کرد، به استقلال بیاید. برومند خاطرنشان 
کرد: سرمربی جدید استقلال در ایران حضور ندارد و نمی دانم 
چه کسی برای این تیم یارگیری می کند. آقایان با این کارها 

قهرمانی را از دماغ هواداران درآوردند. 

پرویز برومند: 

قهرمانی را از دماغ هواداران در آوردند

حسین  بادامکی: 

در فدراسیون همه به دنبال سهم خواهی هستند
بازیکن اسبق تیم ملی و پرسپولیس معتقد است بازگشت 

کی روش به ایران برای جام جهانی قطر اشتباه است. 
  تیم ملی 

حسین بادامکی،در خصوص وضعیت تیم ملی گفت:  تیم ملی 
چند روزی در مشهد بود و از نزدیک نظاره گر عملکرد تیم ملی 
و اسکوچیچ بودم. هیچ مربی بدون ایراد نیست، اما معتقدم 
تا جام جهانی نباید سرمربی تیم ملی تغییر کند. پیشکسوت 
فوتبال ایران در خصوص تفاوت ویژگی های رفتاری کی روش 
و اسکوچیچ نسبت به مسائل مختلف تصریح کرد: اسکوچیچ 
یک مربی حرفه ای است و احتمالا روی کار فنی خود تمرکز 
دارد. خیلی به حواشی واکنشی نشان نمی دهد و سکوت 
می کند. کی روش حق دخالت در همه چیز را برای خود قائل 
می شد و به دنبال این بود که در هر زمینه ای ورود کند و نظر 
بدهد. بادامکی در خصوص سکوت ادامه دار اسکوچیچ تصریح 
کرد: احتمالا اسکوچیچ نیز در خصوص کمبود امکانات و سایر 
مشکلات با فدراسیون صحبت کرده اما از طرف دیگر هم باید 
شرایط فدراسیون فوتبال را در نظر بگیریم. در کار گروهی 
مشکل داریم و متاسفانه در فدراسیون هر کس به دنبال 
سهم خواهی است. با این شرایط نتیجه و عملکرد تیم ملی مقابل 

تیم الجزایر طبیعی بود و انتظار می رفت که چنین نمایشی 
داشته باشیم. 

  شانس صعود؟
وی در پاسخ به اینکه آیا با اسکوچیچ شانسی برای 

صعود از مرحله گروهی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
داریم، عنوان کرد: اصلا نباید به فکر صعود از 
گروه باشیم. در جام جهانی باید چیزی از قبل 
کاشته باشیم تا حاصل آن را در تورنمنت 
ببینیم. کیفیت بازیکنان، کار گروهی و 
امکانات حریفان ایران بسیار بهتر و بیشتر 
است. برای مثال تیم ملی آمریکا در بهترین 
کیفیت خود به جام جهانی رسید و بازیکنان 

مطرحی دارد که در لیگ های معتبر دنیا بازی 
می کنند. 

  بازگشت کی روش 
بادامکی در پاسخ به این سوال 
که آیا با بازگشت کی روش شرایط 
بهتری خواهیم داشت، ادامه داد: 
بازگشت کی روش اشتباه است. 

کی روش ساختار دفاعی تیم ملی را به طرز فوق العاده ای بهبود 
داد. آماده کردن و بهبود ساختار دفاعی راحت تر از ترمیم ساختار 
تهاجمی یک تیم است. حمله و گل زدن نیازمند نقشه های 
بیشتری است تا دفاع کردن، اما دفاع کردن در مقابل تیم ها 
معمولا با بستن سمت چپ و راست و جابه جایی و دوندگی 
بیشتر بازیکنان امکان پذیر است. وی افزود: در زمان کی روش 
و جام های جهانی ۲۰۱۴ و ۲۰۱۸ بهترین کار مقابل تیم های 
قدرتمند دنیا مثل آرژانتین، پرتغال و اسپانیا دفاع کردن بود. 
یکی از ویژگی های مثبت کی روش این بود که تک تک 
بازیکنان را به خوبی می شناخت و می دانست هر کس 
چه توانایی هایی دارد. پیشکسوت فوتبال ایران بیان 
کرد: انتظار مردم از تیم ملی در جام جهانی قطر فقط 
صعودکردن است و دیگر نمی شود مقابل ولز و آمریکا 
دفاع کرد. بادامکی گفت: باید مسئولان ورزش کشور یا 
فدراسیون قاطعانه در مورد سرمربی تیم ملی صحبت 

کنند و دیگر شاهد صحبت های دوپهلو نباشیم.
  مربی ایرانی؟

وی افزود: بعید می دانم بتوانیم مربی 
تا  تیم ملی  برای  خوب  خارجی 
جام جهانی جذب کنیم. اگر به 
فرض قرار باشد با مربی ایرانی 
به جام جهانی برویم، وحید 
هاشمیان تنها گزینه مناسب 

برای هدایت تیم ملی است. 

وقتی صحبت از فوتبال حرفه ای می شود به معنای آن است 
همان طور که بازیکنانی از سطح اول فوتبال ایران لژیونر می شوند، 
به جای برخی نفرات می توان بازیکن خارجی جذب کرد. فصل قبل 
شاهد بودیم استقلال با وجود آنکه سه هفته به پایان فصل قهرمان 
شد اما مشکل گلزنی داشت و اگر پنالتی ها را از کوین یامگا بگیریم 
تعداد گل های زده بهترین گلزن استقلال دورقمی نمی شد. از 
سویی دیگر تعداد مهاجمان تراز اول ما روز به روز کمتر می شود 
و در حالی که باید روی نیمکت هم بازیکن داشته باشیم تا ذخیره 
طلایی باشد در ترکیب اصلی هم فاقد مهاجمان گلزن هستیم. 
جالب اینکه برخی هافبک ها در گلزنی از بسیاری مهاجمان بهتر 
ظاهر شده اند. با توجه به افزایش قیمت ارز جذب مهاجم خارجی 
که بازدهی لازم را نداشته باشد کاملا به ضرر تیم است. کادرفنی 
پرسپولیس باید حداکثر دقت را در جذب مهاجم داشته باشد تا 
همانند فصل قبل متضرر نشود. اگر قرار است بازیکنی در سطح 
تمیروف به پرسپولیس بیاید همان بهتر که هزینه ای نشود. بازیکنان 
تاجیکستانی که به پرسپولیس آمدند اصلا موفق نبودند. مهاجم 
باید فرصت طلب باشد و در گلزنی آماده نشان دهد. اگر مهاجمان 
خوب خارجی با ارقام بالا حاضر به امضای قرارداد می شوند و باشگاه 
توان پرداخت چنین هزینه ای را ندارد نباید برای بازیکنانی که 
از کیفیت پایینی برخوردار هستند پولی داد چون به سود تیم و 
باشگاه نیست. مهاجمی که از خارج می آید باید مشکل را در خط 
حمله یا هر پست دیگری که بازی می کند، از بین ببرد و اگر امکان 
جذب چنین مهره ای نیست به بازیکنان داخلی اعتماد شود و 
بودجه باقیمانده در اختیار تیم های پایه قرار بگیرد تا در سال های 
آینده بازیکنان جوانی به تیم بزرگسالان بیایند. متاسفانه فقدان 
سازندگی در تیم های رده سنی نوجوانان تا امید حس می شود و 
نتوانستیم جایگزین خوبی برای زمین های خاکی داشته باشیم. 
برای همین اندک سازندگی در ساخت بازیکن هم در شهرستان ها 
وجود دارد چون هنوز در این شهرها زمین خاکی وجود دارد و در 
تهران به ندرت بازیکن خوب دیده می شود. فصلی که به پایان رسید 
ضعیف ترین دوره لیگ برتر در قیاس با ادوار گذشته بود و شاید در 
فصل پیش رو هم شاهد وضعیت بدتری باشیم. اگر لژیونرها را از 
تیم ملی بگیریم نمی توان ۱۱ بازیکنی را از لیگ داخلی داشت که 
توانایی بازی در حد نام ایران را داشته باشند. فوتبال ایران بدون 
پشتوانه پیش می رود و چنین فوتبالی آینده روشنی در انتظارش 
نیست. در تیم های پایه شایسته سالاری معنای ندارد و بازیکنانی 
که می توانند حافظ آبروی ایران شوند به خاطر برهم خوردن قواعد 
از فوتبال جدا می شوند تا بازیکنان ضعیف تر باقی بمانند. استقلال 
فصل قبل بدون شکست قهرمان شد و انتخاب سرمربی ایرانی 
ریسک بالایی داشت و دوئل با هواداران بود. سرمربی خارجی اگر در 
هفته های ابتدایی نتیجه نگیرد هم استدلال ناآشنایی بودن با فضای 
فوتبال کشور وجود دارد و اینکه خواسته خود هواداران بوده است. 
در مورد سرمربیان سپاهان و تراکتور نظر خاصی ندارم چون دیدگاه 
مدیران هر دو باشگاه اعتماد به مربی غیر ایرانی بوده و البته که نیاز 
داریم تا شاهد رویارویی مربیان داخلی و خارجی باشیم. پرسپولیس 
فقط در جذب مهاجم خارجی ناموفق بوده و هنوز فرصت دارد تا در 
این زمینه اقدام کند. در دیگر پست ها عملکرد بسیار خوبی داشته 
ولی هیچ تضمینی مبنی بر اینکه کدام تیم قهرمان می شود نیست 
و باید منتظر رقابت پرسپولیس با استقلال و دیگر رقبا بود. اگر 
ریکاردوساپینتو هم گفته با استقلال چهار قهرمانی می گیرد، این 
قول نسنجیده است. باید منتظر ماند تا پس از بازگشت به ایران 
بیشتر در این زمینه صحبت کند شاید منظور دیگری داشته چون 

مربی حرفه ای قول قهرمانی نمی دهد. 
 

فوتبــــالداخلی
  ایسنا: سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان اظهارکرد که 
قرارداد بازیکن خارجی تیمش را ظرف ۳ دقیقه تمدید کرده 
است. محمد ربیعی در حاشیه نشست مربیان لیگ برتری 
گفت: تقویم مسابقات را با توجه به شرایطی که آقای اسکوچیچ 
خواسته بودند مورد بررسی قرار دادیم و هر کسی نظرات خود 
مطرح کرد. وی درباره بالارفتن دستمزد بازیکنان افزود: ما 
باید به دنبال درست کردن اصل موضوع باشیم و بگوییم چه 
شد که قیمت  بازیکنان به یک باره بالا رفت. اگر راه  حل هایی 
که مطرح شد اجرایی شوند برخی مشکلات حل می شوند. او 
همچنین درباره اینکه گفته می شود قرارداد منشا با دستمزد 
بالا به امضا رسیده است، گفت: اگر منشا موافق باشد حاضر 
به انتشار قراردادش هستم. خیلی پایین تر از پیشنهاداتش با 
او قرارداد بستیم. ما کلا سه دقیقه صحبت کردیم و قراردادش 

را تمدید کردیم.  

بیــنالمــلل

 * اسطوره تیم میلان قرارداد خود را به عنوان مدیرفنی این 
تیم دو سال دیگر تمدید کرد. پائولومالدینی پس از امضای 
قراردادی دو ساله جدید، به عنوان مدیرفنی میلان باقی 
خواهد ماند. مالدینی در کنار فردریک ماسارا، مدیر ورزشی 
کار می کند که او نیز قراردادی دو ساله امضا کرده است. میلان 
با حضور مالدینی و ماسارا فصل قبل عنوان قهرمانی در لیگ 
را به دست آورد. مالدینی یکی از بزرگ ترین بازیکنان تاریخ 
میلان است که در طول یک ربع قرن حضور در این تیم تمام 
جام ها را با باشگاه محبوب دوران کودکی خود به دست آورده 
است. او بیش از ۹۰۰ بار برای میلان بازی کرد، پنج بار قهرمان 
اروپا شد و قبل از بازنشستگی در سال ۲۰۰۹، هفت عنوان 
قهرمانی سری آ را نیز به دست آورد. او هم چنین ۱۲۶ بازی 
ملی در کارنامه خود دارد و با ایتالیا به فینال جام جهانی ۱۹۹۴ 
و فینال یورو ۲۰۰۰ رسید که در هر دو دیدار ایتالیا شکست 

خورد و از رسیدن به عنوان قهرمانی بازماند. 
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گئورگی.گولسیانی قرارداد خود را تا سال 1403 با 
پرسپولیس رسما امضا کرد. گولسیانی تا پایان لیگ 
بیست وسوم در ترکیب سرخپوشان بازی خواهد کرد 
تا حضورش در فوتبال ایران به یکدهه نزدیک شود.

           برنامه   
تمرینات »یونایتد« برای فصل جدید از پنج روز 
قبل آغاز شده و این سرعت شروع کار توسط اریک 
تن هاخ نشان می دهد او برای بازسازی این باشگاه 

برنامه هایی در سر دارد.

                           توافق
باشگاه اینتر از مدت ها قبل برای جذب هنریک 
مخیتاریان با وی به  توافق رسیده بود و در نهایت 
موفق شد رسما قرارداد او را به ثبت برساند. 
مخیتاریان در تست های پزشکی شرکت کرد.
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